
»Kar vse predstavite!«
Ko smo na bežigrajski občinski konferenci

zveze socialistične mladine Slovenije povpra-
šali. koga izmed delegatov za 11. kongres
mladine, ki bo zastopal bežigrajske mladince
v Novem mestu, naj predstavimo, so nam od-
govorili na kratko - vse.

Zakaj pa ne? Vlado Dimovski. Irena Kopri-
vec in Fikret Muhamedagič bodo na 11. kon-
gresu Zveze socialistične mladine Slovenije
»oboroženi« z mnenji in predlogi mladine na-
še občine. Poleg njih bo odšla na kongres tudi
predsednica bežigrajske občinske konferen-
ce mladine Milena Mihelič in Se en delegat, ki
ga bodo izvolili mladi na konferenci v začetku
oktobra.

VLADO DIMOVSKI, 22-letni študent četrte-.
ga letnika Ekonomske fakultete v Ljubljani je
bil vrsto let član predsedstva občinske konfe-
rence mladine, njen podpredsednik, vodil je
konferenco mladih v izobraževanju, aktivno
deloval v univerzitetni konferenci mladine in
še kje, zato zelo dobro pozna probleme izo-
braževanja mladih, predvsem usmerjanja in
usklajevanja s potrebami združenega dela

»Spremembe, ki jih je prineslo usmerjeno
izobraževanje, so nujne, saj je bil razkorak
med izobraievanjem kadrov, in potrebami
združenega dela prevelik.« je menil Vlado Oi-

movski. -Seveda nastajotudi tu. kotvvsakem
dolgotrajnem družbenem procesu, po-
manjkljivosti Zato bosta morali biti kadrovska
in štipendijska politika v prihodnje bolj uskla-
jeni. Merilo zaposlovanja naj ne bodo že v
naprej dogovorjeni razpisi za posamezna de-
lovna mesta. ampak resnična kakovost dela
vsakega mladega. Gospodarstveniki bi morali
spoznati objektivne ekonomske zakonitosti in
njim prilagajati ststem družbenega načrtova-
nja. Mladi moramo podpirati načelo sindika-
tov o nagrajevanju po deiu in o večjem vre-
dnotenju proizvodnega dela ter takšno inve-
sticijsko politiko, ki bo, usklajena s programi
družbenega razvoja, n^idila več prostih delbv-
nih mest za mlade.- Vlado Dimovski je prepri-
čan, da bo 11. kongres mladine, izoblikoval
vodila za določitev in rešitev osnovnih proble-
mov, ki se porajajo v družbenoekonomskem
položaju današnjega mladega človeka.

IRENA KOPRIVEC, zaposlena v Slovenijale-
sovem tozdu Polfinalnih izdelkov ima 26 let. V
»njeni« osnovni organizaciji, kjer je samatiidi
zelo aktivna članica predsedstva - kot marlji-
vo pa jo poznajo tudi na bežigrajski občinski
konferenci mladine - je samo trinajst članov.
-Pravzaprav članic,* nam ie dejala Irena, -saj
smo skoraj sama dekleta. Ceprav je med nami
veliko takžnih tovarišic, ki se vozijo na delo iz
drugih krajev in takšnih, ki so že mamice s
kopico gospodinjskih opravkov, se vedno lah-
ko dogovorimo za konkretne naloge. Seveda
pa ne smem pozabiti na naSe aktivno sodelo-

vanje z drugimi družbenopOhtičnimi organi-
zacijami v organizaciji združenega dela,» je
dejala Irena. »Ko smo v naši osnovni organi-
zaciji obravnavali dokumente za 11. kongres
slovenske mladine, smo jih ocenjevali pred-
vsem iz svojega položaja. Menili smo, da so v
nekaterih organizacijah zdrutenega dela Se
prevlika nasprotja med mladlmi in starimi.
Konkretno nastopijo težave že pri oblikovanju
pravilnikov za dodeljevanje stanovanj. Pri zbi-
ranju točk za stanovanjsko lestvico velikokrat
prevagajo leta delovne dobe, ne pa kakovost
dela in izobrazba. Tako da mladi, ki so zapo-
sleni komaj nekaj let, težko pridejo v vrh le-
stvice za dodelitev stanovanja. V naši organi-
zaciji združenega dela smo mladinci uspešno
sodelovali pri oblikovanju takšnih meril, ki so
nudila mladim delavcem enake pogoje za pri-
dobitev stanovanjske pravice. Vemo pa, da
povsod v združenem delu še ni tako. Stano-
vanjska problematika je med današnjo mladl-
no zelo pereča, zato pričakujemo, da bo kon-
gres slovenske mladine spregovoril tudi o teh
vsakodnevnih težavah mladih.«

FIKRET MUHAMEDAGIČ. visokokvalificira-
ni tesar v Gradbenem podjetju Bežigrad, je s
svojimi 28 leti 2e malo prekoračll starostno
mejo mladinca. To ga prav nič ne moti, Se
vedno se počuti mladega, kar dokazuje tudi 8
svojo družbenopolitlčno aktivnostjo v Zvezl

socialistične mladine, s katero kar ne more
prekiniti. Fikretje doma \z Gazina, v Ljubljani
pa Je že 11 let. zivi v samskem domu Gradbe-
nega podjetja Bezigrad, kjer tako kot v Grad-
benem podjetju. dela v osnovni organizacijl
mladine.

»Pri nas je veliko mladih iz druglh repu-
blik,« je začel pogovor Fikret. -Pa se vseeno
dobimo skupaj, kadar je treba. Sploh ne mo-
rem delovanja osnovne organizacije mladine
v gradbenem podjetju Bežigrad v nobenem
pogledu pokritizirati. Vse teče v redu. Mladi
smo zastopani v vseh samoupravnih organih.
Tudi mladi komunisti so zelo aktivni. Pred
tremi leti smo mladi gradbinci predlagali, da
bi delovna organizacija organizirala posebno
šolo ob delu. Tako nas je veliko zaposlenih,
ne le mladih, pridobilo visoko kvalifikacijo,
Mislim, da je izobraievanje ob delu in iz dela
zelo pomembno in da bi morall vanj vključiti
še vei mladih, ki sicer niso imeli možnosti
študiranja« Čepray je v njegovi organizaclji
združenega dela vse, kot mora biti, pa Fikret
ve, da povsod ni tako. Mladina ima ponekod
še premajhno veljavo, premalo je zastopana v
samoupravnih organih, njena beseda pa tako
ali tako nič ne zaleie. -Na tem področju bomo
morali v naslednjem mandatnem obdobju še
veliko spremeniti je menil Fikret, »vsi mladin-
ci, predvsem pa mladi komunisti.«

VIDA PETROVČIČ


